
Petr Hájek se zcela vážně ptá: Budeme či
nebudem? Jsme už fakticky 17. spolkovou
zemí Velkého Německa? Co věštila cikánka?
(VIDEO CZ, 43 min)
- CZ24 News | 2. září 2022

Petr Hájek pokračuje v sérii rozhovorů Nepodvolení v diskusí s Jiřím Kobzou: Situace na Ukrajině její
kořeny a otázka možného budoucího vojenského konfliktu mezi NATO a Ruskem. Kdo stojí za
astronomickými cenami energií a jaká budoucnost nás v nejbližší době čeká. Padne Fialova vláda a
co dělat proto abychom se vlády, která vede válku proti vlastním občanům zbavili.
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